
 
 

BRM.0012.7.1.2022 

 

Protokół Nr 32/2022 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 25 stycznia 2022 r.  w trybie zdalnym  
 

(z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość)  

______________________________________________________________ 

 

Czas z trwania posiedzenia: 11.00 – 11.25. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członek Komisji     - Jacek Bętkowski, 
 

nieobecny    - Damian Polak. 

 

Listę obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca 

Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że w obradach Komisji 

uczestniczy 3 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 31/2021 z 14.12.2021 r. z posiedzenia Komisji. 

4. Perspektywa pozyskiwania środków pozabudżetowych na rzecz kultury  

i promocji Miasta Inowrocławia.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 31/2021 z 14.12.2021 r. z posiedzenia Komisji. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 31/2021 Komisji z 14.12.2021 r.? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
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Ad 4. Perspektywa pozyskiwania środków pozabudżetowych na rzecz kultury  

i promocji Miasta Inowrocławia (załącznik nr 2 do protokołu). 
  

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przedstawiła materiał.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Dziękuję bardzo Pani Naczelnik. Jak zwykle bardzo ładnie przedstawiony program. Ja 

nie mam nic do tego materiału. Jedynie to, tak jak Pani Naczelnik powiedziała, żeby 

się nie poddawać i składać wnioski, gdzie to tylko możliwe i życzyć sobie tak 

obszernego programu, jaki był w 2021 roku. Na koniec roku ilość tych imprez była 

naprawdę imponująca. Oczywiście będzie to związane z pandemią, o ile się nie 

pogłębi. Ale jeśli będzie tak jak jest, to będziemy mogli chodzić chociaż  

z obostrzeniami i życzyć sobie tego wszystkiego.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję.  
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Chciałam podziękować Pani Naczelnik za bardzo obszerny materiał i tylko sobie 

życzyć, żeby te plany się spełniły. A ja mam taka propozycję. Ostatnio byłam  

w Rowach i były takie stabilne i masywne tablice informacyjne. One były z historią 

miasta, były też rysunki. I cieszyły się dużym zainteresowaniem. Piękne, rzeźbione  

i nie ukrywam, że chętnie z nich korzystałam. Zanim pozyskacie te środki na budki 

telefoniczne, czy nie warto się pochylić nad tym tematem? Bo one stały  w różnych 

częściach i przedstawiały historie, piękne rysunki, grafikę. Były bardzo stabilne, 

ozdobne i ludzie z tego korzystali. Ja sama mogłam się z tego dużo dowiedzieć.  
 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

W Inowrocławiu mamy kilka takich tablic informacyjnych. Dodam tylko, że  

w tych projektach teraz ogłaszanych, brana jest pod uwagę przede wszystkim 

innowacyjność i niektórym te tablice, które są z jednej strony tradycyjne, ale bardzo 

użytkowe, mogą się wydawać mało innowacyjne. Dlatego szukamy takich pomysłów, 

żeby było coś innego niż do tej pory, aby zainteresować też tego co ocenia te wnioski, 

żeby nie było kolejnych tablic tylko jakaś inna forma, która również może się okazać 

atrakcyjna dla mieszkańców. Chociaż takie tablice też oczywiście są potrzebne. My też 

zdajemy sobie z tego sprawę. Teraz pracujemy nad takimi tablicami informacyjnymi, 

które będą nawiązywały do miejsc, których już nie ma, ale które miały istotne 

znaczenie w historii naszego miasta. Także może uda się to w tym roku zrealizować.  
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Tak, jak najbardziej tylko nie takie duże, ale konkretnie dotyczące danego miejsca  

i sytuacji, żeby ten turysta nie był znudzony lekturą. 
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Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Tak. Teraz żyjemy w takim świecie obrazkowym i czasami bardziej one przemawiają.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Pani Naczelnik, mam jeszcze taki pomysł, aby to była tablica podświetlana, która 

podświetla interesujące miejsca.  

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Tak, przy tej okazji może zachęcę Państwa do wejścia na stronę 

www.fotoplastikoninowroclawia.pl . To jest taki projekt stworzony przez jednego ze 

stypendystów Prezydenta. W ubiegłym roku otrzymał na to dofinansowanie  

i przedstawia historyczne zdjęcia i informacje na temat różnych obiektów i miejsc. 

Warto sobie w to kliknąć. My przy okazji naboru na kolejne stypendia artystyczne 

przypominaliśmy ten link i ten projekt, który został stworzony. Naprawdę warto sobie 

to zobaczyć.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Może właśnie oprócz oglądania internetowego wdrożyć to w życie? 

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Tak i można również pobrać aplikację na telefon. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Tak, ale chodzi mi o to, że na podstawie tego projektu wykonać taką tablicę  

z wykorzystaniem tych informacji.  

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Pracujemy nad tym. To nie tylko kwestia znalezienia tablic i firmy, która to zrobi, ale 

przede wszystkim merytoryczne przygotowanie, żeby w pigułce zamknąć tę 

kwintesencję i historię, a oprócz tego wykonać szkic, który by przypominał, jak to 

kiedyś wyglądało czy budynek, czy miejsce.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Dobrze. Najważniejsze, że są pomysły. I, żeby pieniądze jeszcze były.  

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było. 
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Ad 6. Sprawy bieżące.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

   

 

 
 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

/-/ Ewa Podogrodzka 
Protokółowała: 

 

/-/ Monika Kozioł 


